



Notice of Amendments to BEA Credit Card Service within BEA Mall App

1. Suspension of Mall Coins earning (Effective Date: 10 July 2023)
2. Termination of Mall Accounts and Mall Coins (Effective Date: 14 August 2023)

The Mall Coins earning of BEA Mall App will be suspended from 10 July 2023, and the access of BEA Mall App Mall Account will be terminated on 14 August 2023. If you wish to continue to login BEA Mall App, please login with a Cyberbanking account. Please note that redeeming coupons by using the Mall Coins is only applicable to the users of Cyberbanking account, and the Mall Coins must be used on or before 14 August 2023, or else the feature will be removed and remaining Mall Coins will be forfeited.

For details, please refer to the related in-app message or contact our customer service hotline at (852) 3608 6628.

In case of any inconsistency between the English and Chinese versions of this Notice of Amendments, the English version shall prevail.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

东亚银行信用卡 BEA Mall App 服务修订通知

1. 停止派发 Mall Coins 奖赏 (生效日期: 2023 年 7 月 10 日)
2. 结束 BEA Mall 账户及 Mall Coins 奖赏 (生效日期: 2023 年 8 月 14 日)

BEA Mall App 账户内之 Mall Coins 奖赏将于 2023 年 7 月 10 日起停止派发，而 BEA Mall 账户将于 2023 年 8 月 14 日结束。其后如你欲登入 BEA Mall App，请以电子网络银行账户或信用卡登入。请注意以 Mall Coins 换领优惠券之功能只适用持有电子网络银行账户之用户，并须于 2023 年 8 月 14 日或之前使用 Mall Coins，否则余下的 Mall Coins 将会过期失效。

如有查询，详情请参阅 app 内有关讯息或致电本行客户服务热线 (852) 3608 6628。此修订通知之中英文版本如有歧异，应以英文版本为准。

借定唔借? 还得到先好借!